
  

 

 

 

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d.07.01. 2015 kl. 17.30 

 

Deltagere: Qasir, Jannie, Cannie, Gertrud og Steen BJ 

Afbud: Svend 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde 

4. Nyt fra administrationen/opfølgning af punkter fra sidst/BB-net 

4a.Indkøb af knive til fælleshuset og opsætning af væg mellem kontorerne 

5. Budgetkontrol/aktionsliste 

6. Planlægning af regnskabsbeboermøde/dato 

7. Indvielse d. 14.1. Hvem gør hvad? 

8. Nyt fra styregruppe og ABC 

9. Post til/fra Bo-Vest 

10. Kommende kurser 

11. Kommende møder 

12. Nyt fra kassereren 

13. Nyt fra udvalgene 

14. Evt. 

 

 

 

 

 

 



Ad 1             Dirigent ingen, ref. Gertrud 

 

Ad 2             Dagsorden godkendt med tilføjelse af pkt. 4a 

 

Ad 3 Referat fra sidst godkendt  

 

Ad 4 Hjertestarteren er kommet retur. Den sættes op med beslagene fra 48a 

i indgangspartiet i Fælleshuset på samme væg som Falck-udstyret. 

 Politiet har endelig sagt ja til at holde møde med os i beg. af det nye år. 

Vi afventer datoforslag fra dem. 

 Steen har foretaget den nødvendige omkontering af afholdte udgifter. 

 Vi afprøver vores mikrofonanlæg, før vi evt. køber nyt. 

B&B. Banehegnets bestyrelse går også ind for den dyre løsning,  De vil 

afholde ekstraordinært beboermøde om sagen. Vi satser på, at Peter 

fra DKT kan komme til vores ordinære regnskabsbeboermøde. Steen 

beder om at få et overslag fra ham over, hvad det vil koste for os med 

og uden Banehegnet, så vi kender prisen, når vi går til vores  

beboermøde. 

 

ad 4a Qasir og Gertrud tager i Ikea og køber køkkenknive og krus, bestik mm.  

for ca. 3000,00 kr.  

 Kaffeautomaten flyttes evt. over i Fælleshuset senere. 

 Skydedøren mellem kontorerne i Fælleshuset erstattes af en gipsvæg 

 pga. pladsmangel og lyd. Steen undersøger, hvornår det kan blive 

ordnet. 

 

Ad 5 Budgetkontrollen blev gennemgået. Der bliver et pænt overskud.  

 Aktionslisten: Mågesikringen skal være på plads før redebygning. Lars 

og Freddie arbejder på sagen. 

   

As 6           Regnskabsbeboermødet afholdes d. 12.3.15. Steen sørger for referent.  

Astrid har sagt ja til at være dirigent. 

Indkaldelsen udsendes senest d. 12.2., forslag skal være i hus senest  

d. 26.2. Alt materialet til mødet skal omdeles d. 5.3. 



Dagsordenen godkendes på afd.best.mødet d. 4.2. 

 

Ad 7 Steen bestiller mad til 110 personer hos Karl Johan. De kommer og 

anretter maden på 2 borde kl. 14.00. Steen skaffer køkkenhjælp fra 

  kl. 14-19 fra Malervangen. Steen sørger for drikkevarer med returret. 

 Steen sørger for engangsservice og servietter. Ingen duge. Vi har 

fyrfadslys. Gertrud køber blomster til bordene. 

                    Vi mødes kl. 13.30. 

 

Ad 8 Udkastet til arbejds- og ansvarsfordeling mellem Anette, Styregruppen 

og afd.bestyrelsen blev drøftet. Resultatet viderebehandles på 

styregruppemødet d.7.1. 

  

Ad 9 Post rundsendt elektronisk 

 

Ad 10 Intet 

 

Ad 11 Qasir og Gertrud deltager i midtvejskonferencen i ABC d. 15.1. 

 

Ad 12 Der er 2580 kr. på bankbogen, og der har været udlæg for 252, 00 kr. 

fra kassen i december. 

 

Ad 13 Grønt udvalg arbejder med at finde løsninger på affaldssortering i og 

ved Fælleshuset. 

 

Ad 14 Jannie foreslog, art vi laver skiftende udstillinger af malerklubbens 

billeder.  Planlægning af nye aktiviteter  samt reglen om en gratis 

udlejning af beboerlokalet til bestyrelsesmedlemmer drøftes på næste 

møde.  

 

Referent Gertrud, d .8.1.15 

 

Gertrud står mod maden til næste møde 


